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Spørgsmål nr. 558 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge 

og Integrationspolitik: 

 

”I forlængelse af UUI alm. del - svar på spørgsmål 440, der 

vedrører planerne om anvendelse af Sjælsmark Kaserne til 

asylindkvartering, bedes ministeren sandsynliggøre, at det er 

korrekt, at ministeren har været i kontakt med borgmesteren i 

Hørsholm Kommune i oktober 2012, idet borgmesteren har op-

lyst, at der kun var en kontakt i juni 2012, hvorefter borgme-

steren intet har hørt fra ministeren.” 

 

Svar: 

 

Som det fremgår af Justitsministeriets besvarelse af spørgsmål nr. 440 fra 

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik af 23. august 2013, har 

jeg i oktober 2012 været i kontakt med borgmesteren i Hørsholms Kom-

mune, hvor jeg orienterede borgmesteren om Justitsministeriets og Udlæn-

dingestyrelsens overvejelser om en fortsat anvendelse af Sjælsmark Kaser-

ne til asylindkvartering. På baggrund af samtalen har jeg den 10. oktober 

2012 på et i øvrigt internt notat noteret, at jeg har lovet at kontakte borg-

mesteren inden forarbejdet når et niveau, der vil kunne ramme både lokal-

politikken og medierne. Det er endvidere noteret, at borgmesteren nævnte 

en problemstilling angående manglende belysning på vejen til og fra cente-

ret. 

 

 

 

 

 

 

 

 


